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該產品旨在防范的风险：该连体防护服旨在保护工作人员免受有害物质的伤害，以及防止敏感产品和生产工艺受到人体污染。视化学毒性和暴露条件而定，本连体防护服一般用于防范某些无
机和有机液体及大量或受压液体的喷淋，暴露压力不高于 3 类测试方法中使用的压力。要实现所述的防护需要配备安装了适合于该暴露环境的滤罐的全面罩呼吸器，而且该全面罩呼吸器应与兜
帽紧密连接。该连体防护服可防止细小颗粒（5 类）、强力或受压液体喷射（3 类）、大量液体喷溅（4 类）和有限的液体飞溅或喷淋（6 类）。本连体防护服所用的面料已根据 EN 14126:2003
（传染源防护服）进行了测试，结论是该材料具有防止传染源的能力（见上表）。
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RISKS AGAINST WHICH THE PRODUCT IS DESIGNED TO PROTECT: This coverall is designed to protect workers from hazardous substances, or sensitive products and processes from contamination by people. It is 
typically used, depending on chemical toxicity and exposure conditions, for protection against certain organic and inorganic liquids and intensive or pressurized liquid sprays, where the exposure pressure is not higher 
than the one used in the Type 3 test method. A full face mask with �lter appropriate for the exposure conditions and tightly connected to the hood and additional taping around the hood, cu�s, ankles and zipper �ap 
are required to achieve the claimed protection. This coverall provides protection against �ne particles (Type 5), intensive or pressurized liquid sprays (Type 3), intensive liquid sprays (Type 4) and limited liquid splashes or 
sprays (Type 6). Fabric used for this coverall has passed all tests of EN 14126:2003 (protective clothing against infective agents). Under the exposure conditions as de�ned in EN 14126:2003 and mentioned in the
table above, the obtained results conclude that the material o�ers a barrier against infective agents.
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